



Sample Democratic Party Ballot for / نموذج بطاقة اقتراع للحزب الديمقراطي /
 Presidential Primary Election / للانتخابات الرئاسية الأولية /
 City and County of Denver / المدينة والمقاطعة
 Tuesday, March 5, 2024 / الثلاثاء 5 مارس 2024

Precinct: SAMPLE



How to vote:

- Use blue or black ink
- Completely fill the oval to the right of your choice

If you make a mistake:

- To make a correction in a race with more than one candidate, draw a bold line through the oval and candidate name marked by mistake, then fill in the oval next to the correct name.
- If you voted for the only candidate in a race and want to withdraw that vote, you must request a replacement ballot.



كيفية التصويت:

- استخدم قلمًا حبرًا لونه أزرق أو أسود
- ظلل بالكامل الشكل البيضاوي الموجود على يمين الشخص الذي ستنتخبه إذا ارتكبت خطأ ما:
- فإنه لإجراء تصحيح في سباق يتضمن أكثر من مرشح واحد، ارسم خطأً سميكا على الشكل البيضاوي واسم المرشح الذي تم وضع علامة عليه بالخطأ، ثم ظلل الشكل البيضاوي المجاور للاسم الصحيح.
- إذا قمت بالتصويت للمرشح الوحيد في السباق وأردت التراجع عن هذا التصويت، فعليك طلب استبدال بطاقة الاقتراع.

WARNING: Any person who, by use of force or other means, unduly influences an eligible elector to vote in any particular manner or to refrain from voting, or who falsely makes, alters, forges, or counterfeits any mail ballot before or after it has been cast, or who destroys, defaces, mutilates, or tampers with a ballot is subject, upon conviction, to imprisonment, or to a fine, or both. Section 1-7.5-107(3)(b), C.R.S.

تحذير: أي شخص يؤثر بشكل غير مشروع في ناخب مؤهل للتصويت باستخدام القوة أو وسائل أخرى لجعله يصوت بطريقة معينة أو ليمنع عن التصويت، أو يقوم بإعداد بطاقة اقتراع بريدية أو تعديلها أو تزويرها أو تزييفها قبل الإدلاء بصوته أو بعده، أو يدمر بطاقة الاقتراع أو يشوهها أو يتلفها أو يعيث بها، فهو عرضة للمحاكمة، وإذا ثبتت إدانته فقد يكون عرضة للسجن أو الغرامة أو كليهما. القسم 1-7.5-107(3)(b), C.R.S.

Federal Offices / المكاتب الفيدرالية	
President of the United States رئيس الولايات المتحدة	
قم بالتصويت لأحد المرشحين / (Vote for One)	
Jason Michael Palmer	<input type="radio"/>
Gabriel Cornejo	<input type="radio"/>
Frankie Lozada	<input type="radio"/>
Dean Phillips	<input type="radio"/>
Stephen P Lyons	<input type="radio"/>
Marianne Williamson	<input type="radio"/>
Joseph R Biden Jr	<input type="radio"/>
Armando "Mando" Perez-Serrato	<input type="radio"/>
Noncommitted delegate / مندوب غير ملتزم	<input type="radio"/>

Paul D. López
 Paul D. López
 Clerk and Recorder
 كاتب ومأمور سجل

Front of Card

SAMPLE

+



This side intentionally left blank.
هذا الجانب ترك عمدا فارغا.

